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[bookmark: N10A0C]
Abstract

                
Microsurgery is widely used in experimental research models and clinical surgery. However, microsurgical applications require precise technical skills and
                    continuous training. Here, we proposed a low cost, practical microsurgery model, which can be easily applied using smartphones at home or at office. Test
                    platform was created using latex gloves, and a phone holder was then positioned at one side of a table. A smartphone with 10x magnification was secured on the
                    phone holder. Microsurgical device habit, stitching and knotting exercises by making cuts at different angles on the glove model were performed, which was
                    recorded live under the 10x magnification of the phone camera.

                
We believe that the practical microsurgery model presented in this study can form an important part of basic microsurgery education and also act as an
                    alternative training model owing to its ease of application, easy accessibility and low cost.

            

                [bookmark: N10A19]
Zusammenfassung

                
Mikrochirurgie erfordern präzise technische Fähigkeiten und kontinuierliches Training. Im folgenden Beitrag stellen wir ein kostengünstiges, praktisches
                    Mikrochirurgie Modell vor, das einfach per Smartphone angewendet werden kann. Die Testplattform wurde unter Verwendung von Latexhandschuhen erstellt, und eine
                    Smartphonehalterung wurde dann auf einer Seite des Arbeitsbereiches positioniert. Ein Smartphone mit 10-facher Vergrößerung wurde daran befestigt. Es wurden
                    verschiedene mikrochirurgische Näh- und Knotenübungen, die unter der 10-fachen Vergrößerung der Telefonkamera live aufgenommen wurden.

                
Wir sind der Überzeugung, dass dieses einfache und praktische Trainingsmodell einen wichtigen Teil der mikrochirurgischen Grundausbildung vermitteln kann und
                    aufgrund seiner einfachen Anwendung, leichten Zugänglichkeit und geringen Kosten auch als alternatives Trainingsmodell dienen kann.
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